Dear United Bride,

I am so excited, and under such great anticipation, to be a part of all God is doing in our day. God's thoughts in the beginning are now being fulfilled before our eyes, and we are a part of it.

Throughout the Bible, prophets prophesied and spoke what was going to take place. Sometimes those prophesies didn't come to pass for hundreds of years later, but when the fullness of time came, it come to pass; for God's thought spoken through His prophet HAS to come to pass.

The prophet Isaiah said, "a virgin shall conceive". Every Hebrew family got their little daughter ready to have this baby. They bought it shoes and boots, and little Birdseye, and got ready for the baby to come. Generations passed, but finally God's Word came to pass.

As a young boy growing up I always wondered, Lord, I see in Your Word that You have always united Your people together to fulfill Your Word. You united Your Hebrew children together by one man, Moses, which led them by the Pillar of Fire to the Promise Land.

When You became flesh and dwelt here on earth, You united Your disciples. You separated them from everything and everyone to reveal Your Word to them. On the day of Pentecost, You once again got Your Church together in one place, in one mind and one accord before You could come and give them Your Holy Spirit.

I thought, how can that be possible today Lord? Your Bride is scattered around the world. Will all the Bride come to Jeffersonville? I can't see that happening Lord. But Lord, You never change Your program. It's Your Law, there's no way of stopping it. How will You do it?

GLORY...TODAY, we can see with our own eyes, and more importantly, BE A PART OF IT: God's Eternal Word being fulfilled. We are not PHYSICALLY in one place, we're spread around the world, but the Holy Spirt HAS NOW UNITED HIS BRIDE BY THE VOICE OF GOD. HIS WORD SPOKEN AND RECORDED

亲爱的联合起来的新妇,

我非常激动,并且带着极大的期盼,能成为**神**在我们 这时代所行一切事情的一部分。**神**在起初的思想现 在正在我们眼前实现,而我们就是其中的一部分。

贯穿整本**圣经**,先知们曾**预言**并说出将要发生的事。 有时侯那些预言数百年都未曾实现,但当时机成熟 时,它就实现了;因为**神**藉着祂**先知**说出的思想<u>必</u> 定要实现。

先知以赛亚说:"必有童女怀孕生子。"每个希伯来家庭都预备好自家的小女儿来生这个孩子。他们为他买了鞋子和靴子,还有小**尿布**,为婴儿的到来做好准备。好几个世代过去了,但最终,**神的话语**实现了。

在我成长的少年时代,我常常思忖,**主啊**,我在您的话语中看到,您总是将您的子民联合起来以成就您的话语。您曾藉着一个人——摩西,将您的希伯来子民联合起来,用火柱带领他们进入应许之地。

当您道成肉身住在地上时,您将您的门徒联合起来。 您将他们从一切和所有人中分别出来,好向他们启示 您的话语。在**五旬节**那天,您再次将您的**教会**聚集 在一个地方,一个心思,一个意念,然后您才能降临 并赐予他们您的**圣灵**。

我想,**主啊**,这在**今天**怎么可能呢?您的**新妇**分散在世界各地。所有的**新妇**都会来到**杰弗逊维尔**吗?**主啊**,我看不出这会发生。但是**主啊**,您永不改变您的计划。这是您的**律法**,阻止它是根本不可能的。您将如何做呢?

荣耀归主……今天,我们可以亲眼看到,更重要的是,<u>能够成为其中的一部分</u>:神那永恒的道正在实现。我们并非<u>身体</u>聚集在一个地方,因为我们分散在世界各地,然而圣灵现今已经藉着神的声音联合了祂的新妇。祂所说出的并录制在磁带上的话语——

ON THE TAPES, God's Absolute for today, is gathering and UNITING HIS BRIDE... AND THERE IS NOTHING THAT CAN STOP IT.

God is uniting His Bride. She is coming together, from the East and the West, and the North and South. There is a uniting time, and that's on right now. What is She uniting for? The Rapture. Amen!

Uniting time is taking place RIGHT NOW!!! What is uniting us? The Holy Spirit by His Word, His Voice. What are we uniting for? THE RAPTURE!!! And we're all going and we're not leaving ONE behind.

God's getting Her ready. Yes sir, uniting! What is She uniting with? With the Word!

What is the Word for our day? This MESSAGE, HIS VOICE, the Voice of God to His Bride. Not a man. Not men. Not a group. The vindicated, by the Pillar of Fire, VOICE of God on the tapes.

"For all heavens and earth will pass away, but My Word shall never pass away." She's uniting Herself with THUS SAITH THE LORD regardless of what any denomination or anybody else says.

Regardless what ANYBODY says, we are uniting with the proven, vindicated Thus Saith The Lord Voice for our day. Not someone's interpretation; why would we do that? That changes with each man, but the Voice of God on the tapes NEVER CHANGES and It has been proclaimed by the Pillar of Fire Itself to be the Word of God and the Voice of God.

The trouble of it is, with man, he don't know his leader. Yes, sir. They'll rally around a denomination, they'll rally around a bishop or a man, but they won't rally around the Leader, the Holy Spirit in the Word. See? They say, "Oh, well, I'm afraid I'll get a little fanatically; I'm afraid I'll get off on the wrong foot." Ohhhh, there you are!

This is where the critics point out to their congregations and say, "See, they are lifting up a man, Brother Branham. They are deity believers

即神给今天的**绝对**,正在聚集和**联合祂的新妇**……<u>没</u> **有任何东西能够阻止它**。

神正在联合**祂的新妇**。她正在从**东、西、南、北聚集** 到一起。有一个联合的时刻,而现在正正在进行之 中。**她**联合起来是为了什么?**被提。阿们**!

联合的时刻**现在**正在发生!!!是什么在联合我们? **圣灵**藉着**祂的道**,**祂的声音**。 我们正在联合是为了 什么?**被提**!!!我们全都要离去,<u>一个</u>也不会留 下。

<mark>神正在预备她。是的,先生,**联合**!她在与什么**联** 合?与神的道!</mark>

我们这时代的**道**是什么?这个<u>信息</u>, **祂的声音**, 给**祂** 新妇的神的声音。 不是一个人。不是多个人。不是 一个群体。是那被**火柱证实**的,磁带上神的声音。

"因为天地都要废去,但我的话绝不会废去。"她正 在与<u>主如此说</u>联合在一起,无论任何宗派或任何其他 人说什么。

无论任何人说什么,我们正与给我们这个时代那被证明、被印证的主如此说的声音联合在一起。不是某人的解释;我们为什么要那么做?那是随着每个人而改变的,但磁带上神的声音永不改变,并且它已经被火柱本身宣告为神的道和神的声音。

但麻烦是,在于人,他不认识他的领袖。是的,先生。他们会聚集在一个宗派周围,他们会聚集在一个主教或一个人周围,但他们不会聚集在这位**领袖——神话语中的圣灵**周围。 你看?他们说,"哦,好吧,我担心我会变得有点狂热;我担心我会走上错误的道路。"哦--, 问题就在这里!

这里就是批评者们向他们的会众指出来的地方,他们说,"看,他们正在高举一个人,伯兰罕弟兄。他们

and are rallying around him, the man, not the Holy Spirit."

Nonsense, we're UNITING around THE VINDICATED VOICE OF GOD SPOKEN THROUGH THAT MAN. Remember, that is the man God chose to be His Voice to call out and lead His Bride in this day. That is the ONLY Voice vindicated by God Himself.

But on the contrary, THEY are uniting around MEN. They will NOT play the Voice of God on the tapes in their churches. Can you imagine that??? A minister claiming to believe this Message to be the Message of the hour, Thus Saith The Lord, but find some kind of excuse NOT to play that Voice in their churches, but minister to the people they MUST listen to them and other ministers preach the Word...then they say we're following a man!!!

We just heard last Sunday what God did to them men!!

We're getting ready for a Wedding. We're becoming One with Him. The Word becomes you, and you become the Word. Jesus said, "At that day you'll know it. All the Father is, I am; and all I am, you are; and all you are, I am. In that day you'll know that I'm in the Father, the Father in Me, I in you, and you in Me."

Thank You Lord for the Revelation of Yourself, and ourselves, in our day. Your Bride in making Herself ready by Your Spoken Word. We know we're in Your perfect Will by staying with Your recorded Word.

I invite the world to listen to the only vindicated Voice of God for our day this Sunday. You're welcome to join us Sunday at 12:00 p.m., Jeffersonville time, as we hear: 63-0818, The Uniting Time And Sign. If you can't hook-up and listen with us, pick a tape, ANY TAPE; they are all Thus Saith The Lord, and listen to God's Word perfect you and make you ready for His soon coming.

Bro. Joseph Branham

Psalm 86:1-11

是神性信仰者,并且正聚集在他—那个人的周围,而不是圣灵的周围。"

胡说,我们是**联合**在**藉着那个人说出来的,被印证的神的声音的周围**。记住,那是神选择作为祂的声音在这时代来呼召和带领**祂新妇**的人。那是<u>唯一</u>被神自己证实的声音。

但与此相反的是,<u>他们</u>正联合在<u>人</u>的周围。他们<u>不</u> 愿意在他们的教会里播放磁带上神的声音。你能想象得到吗???一位牧师声称相信这个信息是这时代的信息,是主如此说,但却找某种借口<u>不</u>在他们的教会里播放那个声音,而是向人们传道,说他们<u>必须</u>听他们以及其他牧师讲道……然后他们说我们是跟随一个人!!!

我们上周日刚刚听了神对那些人做了什么!!

我们正在为一场**婚礼**做准备。我们正在与**祂合而为**一。**道**成为你,你成为**道**。**耶稣**说,"到那日你们就知道了。**父**所有的一切,**我**就是;**我**所有的一切,**你**们就是;**你**们所有的一切,**我**就是。到那日你们就知道我在**父**里面,**父**在**我**里面,**我**在**你**们里面,而**你**们在**我**里面。"

**主啊**,谢谢您,为在我们这个时代启示您自己,以及我们自己。您的新妇正在藉着您口述的道使自己预备好。我们知道我们通过持守您所录下来的道,我们是在您完美的旨意当中。

我邀请全世界,在本周日来聆听我们这时代唯一被证实的神的声音。欢迎您在本周日杰弗逊维尔时间下午12:00 加入我们,收听:63-0818,《联合的时刻和迹象》。如果您无法连接并与我们一同收听,请挑选一盘磁带,任何一盘磁带;它们都是主如此说,聆听神的道使您完全,使您为祂很快的再来作好准备。

约瑟·伯兰罕弟兄

## St. Matthew 16:1-3

She's uniting Herself. She's getting ready. Why? She is the Bride. That's right. And She's uniting Herself with Her Bridegroom, see, and the Bridegroom is the Word. "In the beginning was the Word, the Word was with God, and the Word was God. And the Word was made flesh and dwelt among us."

诗篇 86:1-11 马太福音 16:1-3

她在联合**她自己。**她在预备好**。为什么?她是新** 妇。没错。她在与**她的新郎**联合,看,**新郎**就是神的 道。"太初有道,道与神同在,道就是神。道成了肉 身,住在我们中间。"